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BR.0002.1.2014 
 

Protokół Nr XLII/2014 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 16 stycznia 2014 r. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 18.35. Z ustawowego składu Rady 
Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 20 radnych (nieobecny 
usprawiedliwiony Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak); lista obecności stanowi załącznik nr 
1; oraz Wójt, Zastępca Wójta, Radca Prawny, Skarbnik, sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i 
przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLI sesji. 
4. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Czerwonak na 2014 r. 
5. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Czerwonak na lata 2014-2017. 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 do 2020. 
7. Uchwała w sprawie uchwalenia Strategii Ochrony i Promocji Zdrowia Mieszkańców Gminy 

Czerwonak na lata 2014-2020. 
8. Uchwała w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia w formie posiłku i świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 
9. Uchwała w sprawie w sprawie: uchwalenia wieloletniego programu osłonowego wspierania 

dożywiania dzieci i zapewniania posiłku osobom tego pozbawionym „Pomoc Gminy w 
zakresie dożywiania na lata 2014–2020”. 

10. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 
kwietnia 1997 r. – Prawo energetyczne. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
trwałego zarządu. 

12. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Józefa w Kicinie 
na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich i restauratorskich. 

13. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Chrzciciela 
w Owińskach na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych w budynku zabytkowego kościoła. 

14. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 
sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

15. Wolne głosy i wnioski. 
16. Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał  
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk. 
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poinformował, że Dyrektor GOPS Małgorzata 
Brzezińska-Karzek zwróciła się z wnioskiem o wyłączenie z porządku obrad pkt 5 – Uchwała w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Czerwonak na 
lata 2014-2017 oraz pkt 7 – Uchwała w sprawie uchwalenia Strategii Ochrony i Promocji Zdrowia 
Mieszkańców Gminy Czerwonak na lata 2014-2020. 
 Wójt Mariusz Poznański zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Bolechowo dla terenu oznaczonego symbolem „1KL i 2K”. Następnie Wójt 
dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenie do 
porządku obrad pkt. „Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których jest wykonywana kara 
ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna”. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
zwrócił się z wnioskiem o niewprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bolechowo 
dla terenu oznaczonego symbolem „1KL i 2K”, gdyż projekt uchwały nie był przedmiotem dyskusji 
na posiedzeniu komisji merytorycznej ponadto radny nie zgadza się z ograniczeniem zakresu 
planu oraz nie jest pewny, czy projekt uchwały jest zgodny z zapisami studium. Przewodniczący 
komisji zaproponował, aby Wójt wycofał projekt uchwały, komisja zajmie się tematem na 
posiedzeniu w miesiącu lutym. 
 Wójt Mariusz Poznański przyznał, że projekt uchwały został przygotowany po posiedzeniu 
komisji, ale zwrócił uwagę, że uwzględnia on wniosek komisji w tej sprawie. Wójt nie wycofał 
wniosku w sprawie wprowadzona do porządku obrad projektu uchwały. 
 W dyskusji na temat projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bolechowo dla terenu oznaczonego 
symbolem „1KL i 2K” głos zabrali: radny Wojciech Skrzekut, Kierownik Wydziału Urbanistyki i 
Gospodarki Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska, Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk, radny 
Marek Pietrzyński, Radca Prawny Ewa Gąsiorek. 
 W dyskusji na temat wyłączenia z porządku pkt 7 – Uchwała w sprawie uchwalenia 
Strategii Ochrony i Promocji Zdrowia Mieszkańców Gminy Czerwonak na lata 2014-2020 głos 
zabrali: Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak, Dyrektor GOPS 
Małgorzata Brzezińska-Karzek. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie: 
- wyłączenie z porządku obrad pkt 5 – Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Czerwonak na lata 2014-2017 oraz pkt 7 – Uchwała w 
sprawie uchwalenia Strategii Ochrony i Promocji Zdrowia Mieszkańców Gminy Czerwonak na lata 
2014-2020. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie, 
- wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bolechowo dla terenu oznaczonego 
symbolem „1KL i 2K”. Wiceprzewodniczący zaproponował wprowadzenie punktu po programach 
w pkt 9. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 10 
głosami przy 7 przeciw i 3 wstrzymujących się, 
- wprowadzenie do porządku obrad pkt. „Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których jest 
wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna”. Wiceprzewodniczący 
zaproponował wprowadzenie punktu po pkt. „Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak 
jako organu wykonawczego gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak”. 
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W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 18 
głosami przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym się. 

Porządek obrad został zmieniony. 
 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLI sesji. 
4. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Czerwonak na 2014 r. 
5. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 do 2020. 
6. Uchwała w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia w formie posiłku i świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 
7. Uchwała w sprawie w sprawie: uchwalenia wieloletniego programu osłonowego wspierania 

dożywiania dzieci i zapewniania posiłku osobom tego pozbawionym „Pomoc Gminy w 
zakresie dożywiania na lata 2014–2020”. 

8. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 
kwietnia 1997 r. – Prawo energetyczne. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Bolechowo dla terenu oznaczonego symbolem „1KL i 
2K”. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
trwałego zarządu. 

11. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Józefa w Kicinie 
na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich i restauratorskich. 

12. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Chrzciciela 
w Owińskach na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych w budynku zabytkowego kościoła. 

13. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 
sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

14. Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których jest wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

15. Wolne głosy i wnioski. 
16. Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu XLI sesji. 
 Radna Wiesława Fedder zwróciła się o ponowne odsłuchanie nagrania z poprzedniej sesji, 
gdyż jej wypowiedź dotycząca wskazania przez Skarbnika kwoty 3 000 000 zł nie odzwierciedla 
sensu jej wypowiedzi. 
 Radny Jacek Sommerfeld prosił o zmianę zapisu w pkt 9 poinformował, że wypowiadał się 
jako Przewodniczący Komitetu Terenowego PiS, a nie Przewodniczący Klub Radnych PiS. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zwrócił się do Biura Rady o ponowne odsłuchanie 
w/w zapisów. 
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Ad.4. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Gminie Czerwonak na 2014r. 
 Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-Karzek dokonała uzasadnienia projektu w/w 
uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych 
powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały i wnosi o podjęcie 
uchwały. 
 W dyskusji głos zabrali: radna Ewa Banaszak, Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-
Karzek. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 do 2020. 
 Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-Karzek dokonała uzasadnienia projektu w/w 
uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych 
powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały i wnosi o podjęcie 
uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia w formie posiłku i świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.  
 Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-Karzek dokonała uzasadnienia projektu w/w 
uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych 
powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały i wnosi o podjęcie 
uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie w sprawie: uchwalenia wieloletniego programu osłonowego wspierania 
dożywiania dzieci i zapewniania posiłku osobom tego pozbawionym „Pomoc Gminy w zakresie 
dożywiania na lata 2014–2020”. 
 Uzasadnienia projektu w/w uchwały dokonała Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-
Karzek. 
 Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych 
powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały i wnosi o podjęcie 
uchwały. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Moczulski, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk, 
radna Ewa Banaszak, Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-Karzek. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad.8. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 
zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r. – 
Prawo energetyczne. 
 Uzasadnienia projektu w/w uchwały dokonała Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Bolechowo dla terenu oznaczonego symbolem „1KL i 2K”. 

Zastępca Kierownika Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Kinga Weron dokonała 
uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: Wójt Mariusz Poznański, Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski, Zastępca Kierownika Wydziału Urbanistyki i 
Gospodarki Gruntami Kinga Weron, Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami 
Jolanta Dudek-Szymańska i Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk. 

Wójt Mariusz Poznański wyraził wątpliwości co do przygotowanego projektu uchwały. W 
związku z powyższym zwrócił się z prośbą o wycofanie projektu w/w uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała nie została przyjęta 19 
głosami przy 1 wstrzymującym się. 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
trwałego zarządu. 

Wójt Mariusz Poznański dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Józefa w 
Kicinie na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich i restauratorskich. 
Ad.12. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana 
Chrzciciela w Owińskach na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich, restauratorskich 
lub robót budowlanych w budynku zabytkowego kościoła. 

Wójt Mariusz Poznański dokonał uzasadnienia projektów w/w uchwał. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty w/w uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty w/w uchwał. 
W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk, Wójt Mariusz Poznański, 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski i radny 
Andrzej Moczulski. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Józefa w Kicinie na realizację zadania w 
zakresie prac konserwatorskich i restauratorskich. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 
obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Chrzciciela w Owińskach na 
realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych w 
budynku zabytkowego kościoła. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.13. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

Radny Jacek Sommerfeld, odnosząc się do pkt 4 Wydziału Gospodarki Komunalnej i 
Ochrony Środowiska, zapytał czy wnioski będą rozpatrywane, czy postępowania będą 
realizowane czy też odstąpiono od decyzji środowiskowej. 

Wójt Mariusz Poznański powiedział, że wnioski zostały umorzone, ponieważ 
postępowanie stało się bezprzedmiotowe. Na chwilę obecną nie może udzielić jednoznacznej 
odpowiedzi. 

Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.14. Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których jest wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy przedstawiła informację o wyznaczonych podmiotach, 
w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.15. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
zapytał czy władze gminy uczestniczyły w dyskusji publicznej dot. Studium Miasta Poznania oraz 
jakie wnioski zostały zgłoszone podczas tej dyskusji. 

Zastępca Kierownika Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Kinga Weron 
poinformowała, że Urząd Gminy zaopiniował projekt Studium Miasta Poznania. Natomiast w 
dyskusji publicznej nikt nie uczestniczył. Poinformowała, że zostanie złożona uwaga 
podtrzymująca wcześniejsze stanowisko wynikające z opinii. 

Radny Jacek Sommerfeld: 
- zapytał czy odbyło się spotkanie ze Starostą Poznańskim w sprawie użytkowania terenu przy 
gimnazjum w Czerwonaku i przekroczenia norm hałasu, 
- w jaki sposób Urząd Gminy ma zamiar rozwiązać sprawę odpadów wielkogabarytowych. 
 Wójt Mariusz Poznański odpowiedział na pytania radnego: 
- poinformował, że spotkanie ze Starostą jeszcze się nie odbyło; w tej sprawie będzie się 
kontaktował ze Starostą w przyszłym tygodniu; 
- poinformował, że rozmowy ze Spółdzielnią w Koziegłowach są prowadzone, ale nie podjęto 
jeszcze wiążących decyzji. 
 Radny Wojciech Skrzekut zapytał czy zawsze będą problemy z odbiorem odpadów 
komunalnych na os. 40-lecia PRL. 
 Radna Maria Libera podzieliła się z uwagami dot. opłat za wywóz odpadów komunalnych. 
Radna nie zgadza się na zwiększenie opłat za wywóz wielkogabarytowych. Radna poprosiła, aby 
gmina w rozmowach ze spółdzielnią szukała bezkosztowych rozwiązań dla mieszkańców. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk: 
- zapytał kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę świetlicy w Kicinie, 
- zapytał z czego wynikał taki krótki termin składania ofert na budowę sali widowiskowej w 
Koziegłowach oraz dlaczego informacja o przetargu była zamieszczona tylko na stronie 
internetowej CRKF „Akwen”. 
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 Wójt Mariusz Poznański odpowiedział na pytania Wiceprzewodniczącego Rady: 
- sala widowiskowa w Koziegłowach – przetarg został ogłoszony przez CRKF „Akwen”, ponieważ to 
CRKF „Akwen” jest głównym realizatorem przedsięwzięcia, a dwutygodniowy termin jest 
wymogiem ustawowym. Powiedział, że nie wie dlaczego informacja o przetargu została 
zamieszczona tylko na stronie internetowej CRKF „Akwen” z pominięciem strony internetowej 
Gminy. Poinformował, że nie wpłynęła żadna oferta i przetarg zostanie ogłoszony jeszcze raz. 
- świetlica w Kicinie – poinformował, że przetarg na budowę świetlicy zostanie ogłoszony po 
rozstrzygnięciu przetargu na salę widowiskową w Koziegłowach. 
 Zdaniem Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Picyka brak ofert na budowę sali 
widowiskowej w Koziegłowach wynika ze zbyt krótkiego okresu składania ofert (okres 
świąteczny). Wiceprzewodniczący Rady poinformował o artykułach prasowych, odnoszących się 
do raportu Najwyższej Izby Kontroli, która wykazała, że co czwarte zwierzę w schronisku umiera 
oraz że większość gmin nie kontroluje tego, co dzieje się z odławianymi zwierzętami. W związku z 
powyższym Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy Urząd Gminy kontroluje, co dzieje się z 
odłowionymi zwierzętami na terenie naszej gminy. 
 Wójt Mariusz Poznański wyjaśnił, że Urząd Gminy ma podpisaną umowę ze schroniskiem 
w Czarnkowie i ponosi koszty związane z pobytem psów w schronisku. Poinformował, że w 
Owińskach znajdują się dwa boksy, do których trafiają psy odłowione przez Straż Gminną. 
 Radny Andrzej Moczulski zapytał komu zostanie nałożona kara za śmierć dęba w 
Promnicach. 
 
Ad.16. Zamknięcie sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zamknął XLII sesję Rady Gminy Czerwonak. 
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